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Artikel 34-vragen van Fractie 50PLUS. 

Enige maanden terug is er gesproken over de extra-subsidiëring van de Voedselbank Walcheren tbv 

hun nieuwe accommodatie à raison van €14.000,- per jaar. De gemeenten Veere en Middelburg 

waren hiermee al akkoord. Deze subsidiëring heeft het in onze raad niet gehaald. Wel is er de 

afspraak gemaakt dat er een Vlissingse Voedselbank moest komen en dat dat onderzocht zou 

worden. Extra gelden werden in meerderheid door de raad beschikbaar gesteld om dit voor het 

afgelopen zomerreces dan wel net er na te kunnen realiseren en het college met een raadsvoorstel 

hiertoe naar de raad zou komen. Tot op heden hebben we niets meer vernomen of een Vlissingse 

Voedselbank er komt of kan komen. Het moge duidelijk zijn dat er niet te lang gewacht mag worden 

met het realiseren van een Voedselbank in Vlissingen, gelet op de hoge prijzen voor de dagelijkse 

boodschappen alsmede door de sterk verhoogde prijzen voor energie en gas. 

 

Naar aanleiding hiervan heeft onze fractie de volgende vragen: 

 

1. Wat is de stand van zaken m.b.t. het realiseren van een Vlissingse Voedselbank? 

 

2.  Welke organisatie gaat deze Voedselbank ontwikkelen en uitvoeren en wat zijn hiervan de 

 kosten? 

 

3.  Wat is de planning dat de Vlissingse Voedselbank kan gaan beginnen? En kunnen we op korte 

 termijn een uitvoeringsplan hiervoor verwachten en bespreken in de raad? 

 

Dank bij voorbaat voor de serieuze en openhartige beantwoording van onze vragen! 

 

 

Fractie 50PLUS (Kris van Wezel) 

 

 

 

 


